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*Glacier Express From Andermatt to Chur  

T/C: GA-SGSM-HSSR-PRIVATE TOUR. | Updated: MAR 2023 

 

瑞士冰川雪山和温泉度假村之旅 

 

7D6N Swiss Glacier Snow Mountain 

and Hot Spring Spa Resort Tour 



GenevaGG 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Day 1: Zurich AIRPORT-Geneva-Montreux 【Experience the Swiss idyllic scenery with panoramic views around Lake Geneva】

苏黎世 AIRPORT-日内瓦-蒙特勒 【环日内瓦湖全景深度体验瑞士田园风光】 

Depart for Geneva, visit the old town of Geneva, Lake Geneva, the Flower Clock and the Grand Fountain, and then visit the 

romantic jazz capital of Montreux, the small town of Montreux, and visit the Chillon Castle floating on Lake Geneva.  
出发前往日内瓦，游览日内瓦老城，日内瓦湖区，花钟等景点，之后游览浪漫的爵士之都小城镇蒙特勒，参观漂浮于日

内瓦湖上的西庸城堡。 

Overnight: Hotel Europa Montreux or equivalent 4-star hotel. 

夜宿：蒙特勒欧洲酒店 或同等 4 星级酒店 

 
Day 2: Montreux - Zermatt - Leukerbad [Glacier City - 

Zermatt, Admire the Beautiful Alps – Matterhorn-(B) 

蒙特勒-采尔玛特-洛伊克巴德【冰川之城-采尔马特，欣赏

阿尔卑斯美丽山峰-马特洪峰】 

Depart from Montreux to Tash in the morning, and then take 

the train to Zermatt. The old city of Zermatt is located among 

the peaks of the Alps and is a world-famous mountain tourist 

destination without car pollution. After visiting the 

Matterhorn, drive to Leukerbad, the famous spa town of 

Jungfrau in Switzerland. 上午从蒙特勒出发前往塔什，之后

乘坐火车前往采尔马特，采尔玛特老城位于阿尔卑斯山的

群峰之中，是世界著名的无汽车污染的山间旅游胜地。游

览马特洪峰后，随车前往瑞士著名少女峰温泉小镇洛伊克

巴德。 

Overnight: Leukerbad Spa Hotel or equivalent spa hotel 

(INCLUDED SPA ENTRY) 

夜宿：洛伊克巴德温泉酒店 或同等特色温泉酒店 

Highlights of the Tour: 

✓ Tash 塔什 

✓ The Matterhorn 马特洪峰 

✓ Schwarzsee 施瓦尔茨湖 

✓ Gornay Glacier 戈尔内冰河 

Montreux 蒙特勒 

Zermatt 采尔玛特 

Recommended items 推荐项目（Optional: RM 723/per pax included Chocolate 

train & Cheese, Chocolate Factory visit- May to Oct departure only ） 

金色山口 “巧克力” 专线 Golden Yamaguchi "Chocolate" Line 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Day 3: Leukerbad-Spitz【Jungfrau Snow Mountain】-(B) 洛伊克巴德-施皮茨【少女峰雪山】 

In the morning, visit the Swiss spa town of Leukerbad. Because there are 30 hot spring baths in the town, Leukerbad is a famous 

hot spring resort in the Alps, where you can enjoy Alpine hot springs; In the afternoon, go to visit the town of Spiez, Lake Thun, 

quietly appreciate the tranquility and tranquility of Thunhu, and have a spiritual baptism. 上午参观瑞士温泉小镇洛伊克巴

德，因为小镇有 30 个温泉浴场，所以洛伊克巴德是阿尔卑斯山脉有名的温泉度假村，在此享受阿尔卑斯温泉；下午前

往参观施皮茨小镇、图恩湖，静静的欣赏图恩胡的静谧和宁静，来一次心灵洗礼。 

Overnight: Hotel Slotsbart or equivalent 4-star hotel 

斯洛茨巴特酒店 或同等 4 星级酒店 

Highlights of the Tour: 

✓ Leukerbad 洛伊克巴德 

✓ The town of Spiez 施皮茨小镇 

Day 4: Spiez - Interlaken - Lucerne [beautiful scenery between 

the two lakes and a mountain town]-(B) 施皮茨-因特拉肯-卢塞

恩【两湖之间唯美风光和山间小镇】 

Go to Interlaken, the city of two lakes, visit Interlaken, and then go 

to Lucerne, the beautiful lake and mountains. Take a cogwheel 

train (Top of Europe: Jungfraujoch optional tour – RM 1205/ per 

pax) to visit the European Roof-Jungfrau Scenic Spot and the 

Sphinx Viewing Platform, and on the way up the mountain, you 

can also visit the picturesque towns of Grindelwald and 

Lauterbrunnen. 前往两湖之城因特拉肯，参观因特拉肯，之后

前往湖光山色的卢塞恩。乘坐齿轮火车（欧洲之巅：少女峰自

选游-RM 1205/per pax ）游览欧洲屋脊-少女峰景区及斯芬克斯

观景台，上山途中还可参观风景如画的格林德尔瓦尔德和劳特

布龙嫩小镇。 

Overnight: InterContinental Lucerne or equivalent 4-star hotel 

夜宿：卢塞恩洲际酒店 或同等 4 星级酒店 

Highlights of the Tour: 

✓ Interlaken town 因特拉肯小镇 

✓ Herwick Street 何维克街 

✓ Holhemart 荷黑马特 

Leukerbad Hot Spring 洛伊克巴德温泉 

Interlaken 因特拉肯 

Recommended items 推荐项目 (Self-arrange, only recommendation) 

Swiss traditional cheese fondue 瑞士传统奶酪火锅 FONDU RACLETTE 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 

 

Day 5: Lucerne-Andermatt [The most beautiful No. 2 km snow mountain lake view]-(B) 
卢塞恩-安德玛特 【最美 2 号公里雪山湖泊景致】 

Visit the lake and mountains of Lake Lucerne, listen to the Lion Monument about the history of the Swiss people's loyalty and 
perseverance, attractions such as the Kabell Covered Bridge and the Octagonal Water Tower. Go to Andermatt, the city of snow-
capped mountains in Switzerland. 参观游览卢塞恩湖的湖光山色，听狮子纪念碑讲述瑞士人忠贞坚毅的那段历史，卡贝尔

廊桥和八角型水塔等景点, 下午在瑞士最美的 2 号公路，沿着阿尔卑斯山脉之间一湖两地前往瑞士雪山之城安德玛特； 

Overnight: Radisson Blu Hotel Andermatt or equivalent 4-star hotel 
夜宿：安德玛特丽笙酒店 或同等 4 星级酒店 

 
Highlights of the Tour: 

✓ Capel Covered Bridge 卡佩尔廊桥 

✓ Lake Lucerne 卢塞恩湖 

✓ The Dying Lion Monument 垂死狮子纪念碑 

✓ Andermatt 安德马特 

✓ St. Peter and Paul Village Church 圣彼得和保罗村教堂 

 
 

Andermatt 安德玛特 

推荐项目（optional tour : RM 723/pax） 

 Golden Circle Round Trip  

在一天之内体验五种不同的交通方式，参观一座神奇的山! 

首先乘船从卢塞恩到 Alpnachstad, 然后征服雄伟的皮拉图斯山

与世界上最陡的齿条和齿轮铁路。皮拉图斯山最著名的玩法

就是金色环游 (Pilatus Golden Round Trip) ！金色环游指的是透

过搭汽船、齿轨列车、全景大缆车及小缆车，巴士, 绕琉森湖

及皮拉图斯山一圈，不走回头路，一次体验琉森湖美景及登

山壮阔。 

Capel Covered Bridge 卡佩尔廊桥 

 



 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Day 6: Andermatt - Chur 【Extreme Glacier Train Experience】 

安德玛特-库尔【冰川列车的极致体验】-(B) 

In the morning, take the glacier train (included) from Andermatt to Chur to experience the most exciting part of the Swiss 

Glacier Express - Andermatt - Chur, including the Alps, the trip is less than 3 hours not to be missed, arrive at Kuhl Afterwards, 

head to the Swiss Queen Hot Springs Badragers Spa Scenic Spot to experience the Swiss spa.  

上午从安德玛特乘坐冰川列车 (included) 前往库尔，体验瑞士冰川快线最精彩的一段-安德马特-库尔，包括了阿尔卑斯山

口，行程不到 3 个小时不容错过，到达库尔后前往瑞士女王温泉巴德拉格斯温泉景区体验瑞士疗养温泉。 

Overnight: Hotel Alte Post or equivalent 4-star hotel.  

夜宿：阿尔特伯斯特酒店 或同等 4 星级酒店 

*Special reminder: The tour guide on the Glacier Express does not accompany the tourists. The tour guide waits for the tourists 

to arrive at the arrival station of the Glacier Express. 

*特别提醒：乘坐冰川快车导游不陪同游客乘坐，导游驾车在冰川列车到达车站等候游客到达. 

 
第 7 天 Chur - Zurich airport 【International Financial 

Metropolis】-(B) 

库尔- 苏黎世机场【国际金融大都会】 

Departure in the morning to visit the old town of Zurich, 

Bahnhofstrasse with many banks, and stroll along the 

lakeside of Zurich. After that, the beautiful journey ends. 

上午出发前往参观苏黎世旧城区、银行林立的班霍夫大

街，漫步苏黎世湖畔。之后结束美好行程。 

Swiss Glacier Express 安德玛特乘坐冰川列车冰

川列车 

Zurich 苏黎世 



*Sequence of itinerary subject to arrangement* 

 

Remarks: 

1) Private tour Min. GV.4 per booking with English driver cum guide (Chinese guide on request.)  

2) Daily Departure. Please ensure your flight schedule tallies with our tour schedule. Any missed flight will 

not be refunded. 

3) Non-refundable deposit of RM 500/Pax upon booking confirmation. Full payment must be made 35 

days before departure. 

4) 6 Nights’ 4* Accommodations. Guarantee Departure. NO Extension Night.  

5) With daily hot Breakfast. 

6) Tipping for Driver Cum Guide RM 430/per Tour /per pax.  

7) Tour packages are only applied for Malaysian passport holder.  

8) Prices are quoted per person in Ringgit Malaysia (MYR) & subject to change without prior notice.  

9) Hotel rooms are subject to availability. If selected hotel unavailable, others similar accommodation will 

be provided with different price apply (if any). 

10) Hotel check in time 15.00 – onwards. Check out time 12.00. 

11) Child twin share = child with extra bed = adult twin share fare: 100% of adult fare (Twin Share),  

Child no bed = 75% from Adult Twin Share fare. 

12) Sequence of itinerary subject to local arrangement.  

13) No services has been blocked under your favor, subject to availability upon your confirmation. 

 
** Golden Leaf Season – last week of Sept – BEGINNING of Nov/2022 ** Christmas market REFERENCE: 
Montreux /LUCERNE – 18Nov- 24/DEC/ 2022 
 
For Enquiry, please check the: https://www.goldendestinations.com/ 
 

 

 

Hotel * 
Traveling Period: SEP 2022 – JUN 2023 

Ground Arrangement – MYR (Per Person) 

Twin/Triple Sharing 

GV4 GV6 Single Supp adds on. 
 

 

Hotel 4* or similar – (refer to the 
itinerary overnight) 

 

 
RM 16,168/per person  

 
RM 14,188/ per person  

 
RM 6368/per person 

https://www.goldendestinations.com/index

